
Posudek na bakalářskou práci Lucie Stehlíkové:

Pastva jako management invazních druhů luční společenstev

Lucka měla již od počátku poměrně jasnou představu, že by chtěla vyzkoušet
vliv pastvy na populaci invazní rostliny. Po důkladné přípravě a při vědomí si
možných rizik se velmi statečně pustila do náročného pilotního výzkumu, a už
jenom za to si bezesporu zaslouží uznání. Jsem velmi rád, že se ji povedlo získat
alespoň nějaká data z jedné lokalityIupiny, ani to nebylo zrovna jednoduché.
Práce se zvířaty je sama o sobě výzvou a Lucka má v tomto směru můj
nehynoucí obdiv.

Navzdory chronickému nedostatku sebedůvěry se dokázala slušně obeznámit
s dostupnou literaturou, prolomit hráz překladu anglického odborného textu a
výrazně na sobě zapracovat. Při přípravě bakalářské práce se neustále zlepšovala
a je jenom škoda, že nebylo víc času na pročtení celé práce a na ještě
důkladnější zpětnou vazbu se školitelem. V nějaké pře daleké galaxii prý bývají
studenti, kteří nosí hotové rukopisy včas, tady to je zatím bohužel stále spíše
výjimka. Přesto má za sebou pořádný kus dobré práce, získala cenné zkušenosti
a osahala si úskalí terénního výzkumu, nota bene při práci s tak
nevyzpytatelnými entitami, jako je koza domácí.

Detailnější zhodnocení práce Lucky Stehlíkové ponechávám na oponentce, sám
za sebe ji doporučuji k obhajobě.
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